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PM ÖVF utvärdering av facebook-gruppen Vi som bor i Örby 
Diskussionsunderlag till årsmotet 22 mars 2019 

Projektstart: November 2015 

Antal medlemmar (per 15 januari 2019): 2411 personer 

 

Syfte 

Stärka grannsamverkan i Örby och vara en informationstavla för befolkningen.  

 

Mål 

Nå halva befolkningen (av 5000). 

 

Funktioner som växt fram 

Moderering av inlägg och diskussionstrådar.  

Regler för inlägg i gruppen.  

Utbud och efterfrågan av tjänster. 

Bortskänkes och eftersökes. 

Efterlysning av folk, prylar och husdjur. 

Inbjudning till gemensamma aktiviteter. 

Information om händelser i området.  

Annonsering av lokala företag och tjänstesäljare.  

Bevakning av bus och kriminalitet i området.  

Diskussion om gemensamma ordningsregler på gator mm 

Åsiktsyttringar och debatt om aktuella frågor i området som cykelväg, boende för nyanlända m.m. 

 

Frågeställningar 

Vilka ska få vara med? 

Ska även anhöriga och boende i angränsande områden få vara med?  

Ska politiker och journalister få vara med som vill följa den lokala diskussionen? 

Vad är villaägarnas intresse i funktionen?  

Hur hantera de övriga örbybor som har nytta av funktionen?  
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Vilka funktioner ska finnas? 

Ska vissa typer av inlägg styras över i andra grupper?  

Ska funktionerna utvecklas inom fb eller med stöd av nya applikationer som Whats up eller Mitt lilla 
grannskap. Finns många funktioner och värden som kan skapas i lokalsamhället med en sådan 
funktion. Men det gör sig inte av sig självt.  

 

Hur ska administrationen skötas? 

Kan och vill ÖVF fortsätta att administrera gruppen? Vem gör det annars?  

Vad innebär moderatorsrollen?  

Hur kan funktionen bidra till att ÖVF får nya medlemmar?  

Hur kan kostnaden för driften beräknas? Det innebär en viss arbetstid och skapar en stor 
allmännytta. Vore det bättre om det var en kommunal tjänst?  

 

Slutsats 

Vi som bor i Örby har blivit en ovärderlig funktion för samverkan mellan de boende i området. Både 
vad gäller informationsutbyte och för att snabbt nå ut med inbjudningar och information till 
evenemang.  

Bildandet av subgrupper sker spontant utan vår styrning, men genom en vidsynt policy för gruppen 
upprätthåller vi dess status som det samlande forumet. Det är svårt att bygga upp. Folk använder 
den grupp som når flest. Det är effektivast.  

Vår kompetens att moderera diskussionen har efterhand stärkts och med de striktare regler som 
tillämpats sedan september har mycket av den dåliga ton som tidigare förekom försvunnit.  

 

Förslag 

Tydliggör skillnaden mellan medlemmar och icke medlemmar genom att lägga vissa funktioner 
bakom inloggning.  

Ansök om bidrag för att utveckla funktionerna, inloggningsfunktion, intäktsmodell och en resurs för 
driften.  

Tex kan medlemmar få rätt att rösta om gemensamma angelägenheter som föreningen vill driva 
gentemot kommunen.  

Tex kan företag som annonserar få betala en mindre slant.  

Tex kan de som använder funktionen erbjudas att donera till föreningen.  

 

 


